

## **ADM Policy Update**

ADM 政策更新

各位尊敬的代理人:

From 01 April 2020, Agents that do not remove passive, inactive or non-productive segments from a PNR at least 24 hours prior to departure will receive an ADM of 10 GBP (or equivalent local currency). Segments created as part of a Group booking or where British Airways is not charged are exempt.

2020年4月1号(日)起,请代理在航班出发前至少24小时,删除编码中的被动 航段(或称无源航段, passive segment)、非活跃或者非生产性的航段。英国航空将针 对没有及时取消的上述提及的航段收取10英镑(或等值当地货币)的罚单。针对 团队预订的被动航段除外。

Those passive segments that are created for the purpose of NDC bookings only will not receive an ADM until 01 October 2020.

上述提及的在 NDC 预订的被动、 非活跃或者非生产航段在 2020 年 10 月 1 号前将不会收到 ADM 罚单。

This includes any segments with a status of 上述提及的(这些)航段包括含有以下状态: AK/AL/AN/BK/BL/BN/GK/GL/GN/MK/PK/PU/PL/YK/ZK

We will continue to discuss with our GDS partners to explore alternative solutions. Agents should speak to their GDS to understand which segments British Airways is charged for.

我们将继续与 GDS 合作伙伴探寻其他解决方案。代理人还可以向所使用的 GDS 系统查询(理解)其针对英国航空所需收取费用的航段。

此中文译文仅供参考,如遇分歧,请以英文原文为准。 如有疑问,可或拨打我们的中国区客服热线: 400-881-0207 及关注我们的代理人网站 batraveltrade.com

英国航空公司华南及西南联络处

Hung & Kit

电话: 020-3810 7096 / 028-66065205

邮箱: groupdesk.can@ba.com